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     北京市朝阳区九年级综合练习（一） 

   英语试卷答案及评分参考    2015.5 

听力理解（共 30 分） 

一、听对话选图 （共 5 分，每小题 1分） 

     1. B  2. C    3. A   4. B  5. A 

二、听对话或独白选择答案 （共 15 分，每小题 1.5 分） 

     6. B    7. A   8. C    9. B   10. A   11. C    12. A   13. C   14. C    15. B   

三、听独白记录关键信息 （共 10 分，每小题 2分） 

  16. school   17. 9:30      18. 20       19. card     20. mothers 
 

知识运用（共 25 分） 

四、单项填空 （共 10 分，每小题 1分） 

21. D   22. A    23. B   24. C   25. A   26. B  27. D   28. D   29. C    30. C   

五、完形填空 （共 15 分，每小题 1.5 分） 

31. D   32. A    33. D   34. B   35.C   36. D   37. C   38. B    39. A    40.C  

 

 

阅读理解（共 50 分） 

六、阅读短文，选择最佳选项。（共 30 分，每小题 2 分） 

（A）41. A  42. D     43. C  

  （B）44. C    45. C   46. B    47. A 

  （C）48. B    49. D   50. D    51. A 

   （D）52. D    53. D    54. C    55. B  

七、阅读短文，还原句子。（共 10 分，每小题 2分） 

56. D   57. C   58. A  59. B     60. E 

八、  阅读短文，回答问题。(共 10 分，每小题 2分) 

61. Denmark. 

62. 3. 

63. They love fresh food. 

64. Money, health and a harmonious social life can make people happy. 

65. Nordic lifestyle brings us happiness and happiness is in our own hands. 

 

书面表达（15 分） 

九、文段表达 (15 分) 

    66. One possible version: 

Everyone has his own dream. I want to be a good doctor. The reason is that some doctors 

saved my life after I was badly hurt in a traffic accident. I was deeply moved by their medical 

skills. From then on, to be a doctor in the future has always been my dream.  
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 Everyone can realize his dream. I think the first thing I will do is to remember what my 

dream is. I won’t let it leave my mind. I will also keep telling myself what I want every day. 

What’s more, I will never give up. Though there may be difficulties on the road to my dream, I 

will always feel confident and work hard. 

  

评  分  标  准 

一、选择题答错或不答均不给分。 

二、第三大题（听独白记录关键信息），大小写错误不扣分；拼写错误不给分。第 20 小题

mother 拼写正确给 1 分。 

三、第八大题（阅读短文，回答问题）, 内容和结构都正确给 2分；内容正确，结构不正确，

给 1分；内容不正确不给分。  

四、第九大题(文段表达)，先根据文章整体内容和语言表达确定档次，然后在该档次内评出

分数。具体评分标准如下： 

第一档：（15~13 分） 

      完全符合题目要求，观点正确，要点齐全。句式多样，词汇丰富。语言准确，语意

连贯，表达清楚，具有逻辑性。   

第二档：（12~9 分） 

      基本符合题目要求，观点正确，要点齐全。语法结构和词汇基本满足文章需要。语

言基本通顺，语意基本连贯，表达基本清楚。虽然有少量语言错误，但不影响整体

理解。 

第三档：（8~5 分）   

      部分内容符合题目要求，要点不齐全。语法结构和词汇错误较多，语言不通顺，表

达不够清楚，影响整体理解。 

第四档：（4~0 分）   

      与题目有关内容不多，只是简单拼凑提示词语，所写内容难以理解。 

听力原文： 

北京市朝阳区 2015 年九年级综合练习（一）英语听力测试现在开始。听力测试共有三

道大题，请同学们利用间歇时间答题。 

一、听对话，从下面各题所给的 A、B、C 三幅图片中选择与对话内容相符的图片。每段对

话你将听两遍。  

1. W: What’s your favourite fruit, Mike? 

M: Apples. 

2. W: I can’t find my pen. Have you seen it? 

  M: Look, it’s on the desk. 

3. W: Jack, what do you do after school? 

M: I usually play tennis with my friends. 

4. W: Which season do you like best?     

      M: Spring. Because I like flying kites.  

5. W: When is Christmas Day, Jim?    

  M: It’s on December 25th.  

   

二、听对话或独白，根据对话或独白的内容，从下面各题所给的 A、B、C 三个选项中选择

最佳选项。每段对话或独白你将听两遍。 
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请听一段对话，完成第 6至第 7小题。 

M: Excuse me, which is the way to the National Library?  

W: The National Library? It's a bit far from here. You'd better take a bus there.  

M: Which bus shall I take?  

W: You can take the No. 12 bus. 

M: Thanks. 

W: You’re welcome. 

请听一段对话，完成第 8至第 9小题。 

M: Hello, Jane. How are you these days? 

W: Hi, Tom. I’m busy with my final exam. 

M: I see. It’s normal that we are busy at the end of the term. 

W: Yes. By the way, I’d like to travel to Mount Wuyi for my vacation. But I’m afraid the 

hotels will be very expensive. 

M: What about camping there? It’s cheaper, and closer to nature. 

W: Er, it’s not safe enough, I think. 

请听一段对话，完成第 10 至第 11 小题。 

W: What can I get you? 

M: I’d like a hot dog, please. 

W: OK. Anything else? 

M: Can I have a bottle of orange juice, please? 

W: Sure. Here’s your hot dog and juice. 

M: Thanks. How much are they? 

W: $3 for juice and $2 for hot dog, please. 

M: OK. Here’s the money. 

W: Thank you. 

请听一段对话，完成第 12 至第 13 小题。 

W: Hello! This is English-help Center. Can I help you? 

M: Yes. I have some problems with English. 

W: What are your problems? 

M: First, I can’t get the pronunciation right. 

W: Take it easy. Why not join an English club to practice speaking English? 

M: OK, I’ll try it. Also I can’t understand the teacher when she talks to the class. 

W: Listening to more tapes will help you a lot. Remembering the words of English songs also 

helps a little. 

M: Thank you very much. 

W: You’re welcome. I hope your English will improve soon. 

请听一段独白，完成第 14 至第 15 小题。 

    Hello, everyone! I’d like to say something about westerners. Many westerners often talk 

about their families when they meet. They have very close relations so they like to talk about their 

families. However, it doesn’t mean that every foreigner over 25 or 30 is married and has children. 

Some westerners never marry at all, and others marry quite late. So before asking questions about 

their families, look at people’s hands to see if they are wearing a ring and which finger the ring is 

on. But some married women and men may not wear rings. So when you start a conversation with 
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either men or women about the family, it is much safer to use more general questions such as “Do 

you have a large family?” “Is your family with you here?”. 

 

三、听独白，根据所听到的独白内容和卡片上的提示词语，将所缺的关键信息填写在答题

卡的相应位置上。独白你将听两遍。 

Good morning! Here is good news for you. The swimming pool next to our school is open 

tomorrow. The opening time is from 8:00 am to 9:30 pm. It costs 20 yuan to enter the pool. There 

is a special price—10 yuan, but you must bring your student card with you. You are not allowed to 

go there every day. On Mondays the pool is only open to mothers and babies, so they can enjoy a 

quiet time in the water. Please choose the right time if you go. 

    Thank you for listening. 

 

听力测试到此结束，请同学们继续完成其它试题。 

 


